
Protok6\ nr 0612024

z posied zeniaRady Nadzorczej Spfldzietni im' Wladyslawa Orkana

w Limanowej 225 czerwca 2024 roku

Posiedzenie odbylo sig na swietlicy spöldzielni Mieszkaniowej

w Limanowej przy ul. Jana Pawla II 19'

W posiedzeniu udzial wzigli:
1 . Pan Kita Barttomiej - Przewo dn\czqcy

2. PaniKita Zofta -zastqPca
3. Pan Jasica Krzysztof- sekretarz

4. Pani Judka Agata
5. Pan JeZ WawrzYniec
6. Pan RyS Piotr
T.PanRyS Grzegorz

-{. Pan Zbigniew KempnY

Oraz
- Pan Antoni Rög- Prezes Zaruqdu

- Pani Teresa Wozniak- czlonek Zarz4du

Lista obecnoSc \ w za\qczen\u

im. WadYslawa Orkana

Porzqdek posiedzenia:
l- PrzYjqcie Poruqdku obrad'

Z- Vrzylgcie protokohl z ostatniego posiedzenia'

3- SprawY Zarzqdu:
A) Ocena prrlbi.g,l sezonu grzewczego 202312024

yj Xattzä stanu U6p i ppoZ. oruz zabezpieczen\a mienia'

Ci OmOwienie pt,.Uitg" Walnego Zgromadzenia'

D) Zatwierdzeiie sprawozd ania zarz4du zal kwartal 2024 r.

E) Zm\ana stawek na fundusz remontowy'

F) Zmiana regulaminu montaZu klimatyzatotfw '

4- SprawY wniesione.

Ad. L.Na poczltku spotkania Przewodni czqcy Bartlomiej Kita ptzywital czlonk:l:1ll

Nadzorczej i gosci a nastgpnie odczyt aN porzqdek obrad, ktöry zosral przyigty bez zmran

podczas glosowania.

Uchwala nr 2512024

Rady Nadzorczej spötdzielni Mieszkaniowei im. wladyslawa orkana w Limanowej w spra'

wie przyigcia porzqdku posiedzenia 
! - c .7 -on,,lntnin1t nr

Rada Nadzorcza spötdzteint nQ podstawie $ 7 regulaminu postanawru

przyiqö porzqdek posieäzeniy i zgodnie z nim prowadziö zebranie'
^ 

(Jc hw al a z o s tala p odi gt a i ednomy{ lnie'

(Ichwalaw zalqczeniu'



^d.2.Nastgpnie 
odczytano protoköl zpoprzedniego posiedzeniaktöry, zostalprzyiQty'

- U c h w a I a nr2612024w za\qczniku.

Na podstawie listy obecnoSci podpisanej przez czlonköw Rady Nadzorczej stwierdzono

prawomocno5ö posiedzenia i wladnoSö do podejmowania uchwal'

Ad.3. Sprawy Zarzryda
A) O c ena pr zeb\e gu sezonu gr zew cze go 2023 I 202 4'

pan prezes Antoni Rög, przedstawil kalkula cjg zuzycia gant na poszczegölnych obiektach'

Wymiana na nowe piä^rpowodowala r-triöjszeni,e zuzyc\a gazv Srednio o 20oÄ' Pan Pre-

zes, poinformowal Ze wszystkie piece tu,"ron letni zostaty uoyhq"zone. Z powodu zblizaiq-

cych sig zmiatstawek za gaz, Zatzqdodbyl spotkania z przedstawicielami PGNiG'

B)

4an prezes Antoni Rög, poinformowal Le nie odnotowan o ?adnychwypadköw pracowniköw

w czasie pracy oraz n\e bylo 2adnych uchybieh przepisöw ppoT'a wszyscy pracownicy s4

poinformö*uni o zasadach przeciwp oiarowych i instrukcji bezpieczeristwappoZ'

C) Omöwienie przebiegu Walnego Zgromadzenia'

Pan Prezes, wraz z Czlonkami RN, omöwil podjqte uchwaly na WZ czlonköw SM' Odpo-

wiednie dokumenty zostaly röwnieZ wyslane do KRS'

D) Zatwierdzenie sprawozdaniaZarzqdtzal kwartal 2024 r'

przed zabraniemglosu przezPana Prezesa, zebtanie czlonköw RN, opuscil Pan Jakub To-

porkiewic z. zgodnie z zapisami w statutucie SM, zebranie dalej bylo wladne do podejmo-

wania uchwal i bYlo kontYnuowane'

i un p re ze s prze dstawil sprawo zdanie Zar zqdu za I kw afta+. 202 4 roku'

- U c h w a I a nr 2712024w zal1czniku'

E) Zmiana stawek na fundusz remontowy'

Na wniosek mieszkaricöw z Osiedla pilsudskiego I, zosta\a zwigkszona stawka na fundusz

remontowY.
- Llchwala nr 281 2024 w zal4czniku'

F) Zmiana regulaminu monta2u klimatyzatoröw'

zarzqdsM wraz zczrorkami RN, omöwili zmiany w reguraminie montuzuklimatyzator'w'

- Uchwala nr 2912024 w zal4czniku'

Po glosowaniu nad uchwatam i, zebranie czlonköw RN, opuscil Pan wawtzyniec JeZ'



Ad.4. Sprawy wniesione.

panprezes SM poinformowal o zakoirczeniuprac w budynku przy ul. Jablonieckiej, ktöre

zostaLy odebrane przez odpowiednie insQrtucJe. Na placu ptzy uI. Jablonieckiej zostaty'

przeprow adzone prace p orz4dkowe.

Zgoäni. z wnioskami mieszkaricdw prow adzone sQ prace remontowe, balkonlw ptry uZyciu

zwyäki lub rusztowania.
Zgodnie z harmonogramem prowadzone sQ prace zwiqzane wymian4 rynien i spustöw ryn-

nowych.
Systlmaty cznie trwaj4prace zwiqzane zkoszeniem terenöw zielonych'

Czlonkowie RN zapoznali sig zpismem od mieszkaricöw z bloku ptzy ul' Zielo|ei, kt'rzy

proszg o przedstawienie planöw rwiqzanych z budow4 bloku na s4siedniei dziahce przez

prywatn4 firmg.

Czlonkowie RN zapoznali sig zpismem mieszkarica, k1öry prosi o wyjaSnienie naliczania

- -,spllczynnika atrakcYj no S ci.

Jeden z czlonkhw RN poprosil Pana Prezesa o interwencjg dotyaz}cqnarkorlalia samocho-

döw przy skrzy1owaniu ut. Graniczn ei z dtog4 prowadzqcq na osiedle Pitsudskiego II' Par-

kowane auta w znacznymstopniu ogrin\czaiq w tym miejscu widocznoSö'

Termin nastgpnego spotkan ia wy znaczony j est na 22.07 .2024 roku.

*thk"
PrzewodniczqcY

"kdK{Y"


